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INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR PK/IX/1(5)/2025 
ws. wykupu mieszkań komunalnych 
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Stan faktyczńy: 

Została podjęta słuszna decyzja w sprawie umożliwienia wykupu mieszkań komunalnych przez 

najemców zgodnie z rekomendacją Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Miasta 

Jarosławia. Z informacji jakie posiadam, wielu najemców złożyło wniosek o wykup mieszkania 

w których przez wiele lat zamieszkują 

Pytania: 

Ile dokładnie wniosków zostało złożonych na wykup mieszkania komunalnego? 

Do ilu najemców zostało wysłane pismo o wysokości wyceny mieszkania? 

Ile zostało dokonanych transakcji? (za jaką kwotę, z jaką bonifikatą) 

Czy według Urzędu Miasta wysokość bonifikaty powinna ulegnąć zmianie? 
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